
 

Afsprakenlijst raadscommissie 26 november 2024 19:30 uur 
Plaats: Raadzaal, Raadhuis 
 
Aanwezig: 
de voorzitter: H.J. Mateman 
de leden:  
CU/SGP: G. v.d. Rhee, G. Stolk-Kers 
CDA: H. van Ark 
VVD: P. Oosterhof, T. Kruithof 
GBP: W. Boeve, I. Overink-Van de Beek 
PvdA: I. Dijkstra, M.L. Stapper 
D66/GL: D.J. Landman, J.G. Dikker Hupkes 
 
het college: burgemeester O.G. Prinsen,  wethouder S.J.L. Nienhuis, wethouder W.J.W. van Ommen 
ambtelijke organisatie: J. Brink 
 
commissiegriffier: E. Landman 
griffiemedewerkster: B. Bessels 
 

 
A G E N D A  
Algemeen 

1. : Opening en mededelingen 
 
De voorzitter opent de vergadering. Het videoverslag is te raadplegen op de 
gemeentelijke website Agenda Heerde - Raadscommissie dinsdag 26 
november 2024 19:30 - 22:10 - iBabs Publieksportaal 
 
Mededelingen: 
Geen. 
 

2.  Vaststelling agenda 
 
De commissie stelt de agenda ongewijzigd vast.   
 
Er is voor deze vergadering geen rondvraag aangekondigd. 
 

3.  Nieuws uit de regio 
 
Wethouder Van Ommen geeft aan dat de zienswijze van de raad op de 
Gemeenschappelijke Regeling Bedrijfsvoeringsorganisatie H2O is overgenomen 
door het bestuur van de BVO en verwerkt gaat worden in het voorstel dat nog 
naar de raad komt. 
 
Ook geeft wethouder Van Ommen aan dat naar aanleiding van vragen van de 
raad over zorg aan nieuwkomers er een factsheet is opgesteld door de GGD. 
Deze geeft veel informatie, maar nog niet de financiële informatie waar de raad 

https://heerde.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/3f6d110e-0e2e-413d-83f6-c9da57f2c240
https://heerde.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/3f6d110e-0e2e-413d-83f6-c9da57f2c240
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specifiek naar heeft gevraagd. De wethouder heeft met de GGD besproken dat 
deze informatie alsnog wordt aangeleverd.  
 

 Ter bespreking 
4.  Actieve raadsinformatie 2024-79 Opvang vluchtelingen in Heerde op korte en 

lange termijn. 
 
De commissie spreekt haar opvatting uit over de vragen die voorliggen op 
opvang van vluchtelingen, nl: 
- In hoeverre kan de commissie zich vinden in de koers van het college op korte 
termijn? 
- In hoeverre kan de commissie zich vinden in de koers van het college voor de 
lange termijn? 
 
In de raadscommissie is verkennend gedebatteerd over het onderwerp. Daarbij 
hebben alle fracties steun uitgesproken voor de plannen van het college op de 
korte termijn. De commissieleden hebben het college gevraagd de 
gemeenteraad tijdig te informeren over de mogelijke locatie voor 
crisisnoodopvang, zodat daar zonodig in een raadsvergadering over gesproken 
kan worden.   
De fracties van D66/GL, PvdA, CU-SGP, GBP en CDA hebben ook steun 
uitgesproken voor de plannen van het college op de langere termijn; het 
onderzoeken van de mogelijkheden voor het realiseren van een AZC. Zij hebben 
aandacht gevraagd voor het goed meenemen van de gemeenteraad en inwoners 
bij het vervolgproces om te komen tot een mogelijke locatie voor een AZC. De 
fractie van de VVD heeft – in tegenstelling tot de andere fracties – gepleit voor 
een ‘pas op de plaats’ voor deze plannen voor de langere termijn.  
 
 

 Raadsvoorstellen 
5.  Regiovisie huiselijk geweld 

 
Er worden diverse vragen gesteld over wat de cijfers betekenen voor Heerde. 
Wethouder Van Ommen zegt toe de lokale uitvoeringsagenda waarin deze staan 
aan de raad te doen toekomen.  
 
Mevrouw Dijkstra vraagt of er ook aantallen bekend zijn van mensen die sterven 
naar aanleiding van huiselijk geweld in Heerde. Wethouder Van Ommen vraagt 
dit na bij de verantwoordelijk portefeuillehouder, burgemeester Prinsen, en komt 
hierop terug.  
 
De besluit dit onderwerp door te geleiden naar de raad als A-onderwerp.  
 

6.  Toestemming voor treffen Gemeenschappelijke Regeling PlusOV 
 
De commissie spreekt zich uit over het voorstel.  
 
De commissie besluit dit onderwerp door te geleiden naar de raad als A -
onderwerp. 
 

Slot 
7.  Rondvraag 
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De heer Oosterhof (VVD) vraagt naar het weghalen van een brievenbus in 
Heerde, hierover stond laatste een artikel in de Stentor. Hij geeft aan dat het 
een belangrijke voorziening is en vraagt zich af of het college zich hiervan 
bewust is, en of het college hier wat aan doet. Wethouder Van Ommen zegt toe 
hier schriftelijk op terug te komen.  
 

8.  Sluiting 
 
De voorzitter sluit om 22.02 uur de vergadering. 

 


